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در چهار ماهه نخست سال جاری توسط 
آبفای استان اصفهان صورت گرفت؛

2277 مورد تخفیف حقوق انشعاب 
به اقشار مختلف جامعه 

اصفهان - فاطمه شفیعی  : در راستای اجرای 
استان  آبفای  شرکت  قانونی  و  ابلاغی  ضوابط 
اصفهان، 2277 مورد تخفیف حقوق انشعاب 
چهار  در  ریال  میلیارد   32 از  بیش  مبلغ  به 
معظم  خانواده  به  جاری  سال  نخست  ماهه 
شهدا، جانبازان، رزمندگان و افراد تحت پوشش 

بهزیستی و کمیته امداد اعطا گردید.   
مدیر عامل آبفای استان اصفهان حمایت های 
اقشار خاص  برخی  از  معنوی  و  مادی  قانونی 
جامعه را وظیفه همه نهادها عنوان کرد و گفت: 
در مدت زمان مشابه نیز بیش از 4 هزار و 800 
امداد،  بهای مدارس، کمیته  آب  ریال  میلیون 
بهزیستی، مساجد، گلزار شهدا و غیره تخفیف 

داده شده است.  
حسین اکبریان خاطر نشان ساخت: از دیگر 
طرح های در دستور کار شرکت، طرح تعویض 
که  است  خراب  و  فرسوده  کار،  کم  کنتورهای 
حدود 19 هزار کنتور برای تعویض شناسایی شده 

و اکنون در حال خرید کنتور هستیم. 
وی در خصوص محاسبه صورتحساب آب بهای 
ملک بر اساس واحد های خالی از سکنه افزود: 
با هدف رعایت عدالت اجتماعی و به دنبال ابلاغ 
دستور العمل شناسایی واحد های خالی از سکنه 
به منظور محاسبه دقیق مصرف آب، تعداد واحد 
های خالی از سکنه احتمالی توسط شرکت برآورد 
اولیه شده و به وسیله پیامک به مشترکین اطلاع 
رسانی گردیده است که مشترک می تواند در 
صورت عدم تایید از طریق سامانه تلفنی 1522 
تعداد آحاد خالی ساختمان را اعلام نموده و با 
ارائه مستندات لازم، نسبت به اثبات خالی یا پر 

بودن واحد اقدام نماید. 

تکمیل پروژه سردهنه کشاورزی 
کپورچال در بندر انزلی

از  گیلان  ای  منطقه  آب  شرکت  مدیرعامل 
سردهنه  پروژه  برداری  بهره  آماده  و  تکمیل 
بخش  توابع  از  کپورچال  روستای  کشاورزی 

مرکزی شهرستان بندر انزلی خبر داد .
به گزارش روابط عمومی شرکت سهامی آب 
منطقه ای گیلان ؛ وحید خرمّی با اعلام این خبر 
گفت : همه ساله جهت تامین آب زراعی اراضی 
آب  سطح  تنظیم  منظور  به  منطقه  شالیزاری 
زهکش کپورچال و بهره برداری از آن از طریق 
احداث بند خاکی این امر صورت می گرفت که 
در اثر بارندگی و وقوع سیلاب بند خاکی مذکور 

تخریب می شد و نیاز به بازسازی مجدد بود.
تامین آب  را   پروژه  این   اجرای  از  وی هدف 
سازه  اجرای  طریق  از  دائمی  و  مطمئن  زراعی 
به  کپورچال  روی زهکش  بر  آب  تنظیم سطح 
منظور تامین آب بیش از 150 هکتار از اراضی 

شالیزاری روستای کپورچال دانست.
در  گیلان  ای  منطقه  آب  شرکت  مدیرعامل 
خصوص عملیات انجام شده این پروژه افزود : 
لایروبی و تقویت بازوهای کانال انحراف آب  ، 
از  آب  سطح  تنظیم  سازه  فونداسیون  احداث 
جنس بتن مسلح  ، آرماتوربندی و قالب بندی 
و بتن ریزی دیواره ها و سرریزهای سازه تنظیم 
سطح آب  ، ساخت و نصب 5 دستگاه دریچه 
کشوئی مجهز به سیستم بالابر از نوع میله و 
در  لاشه  سنگ  با  چینی  خشکه   ، گیربکس 
سواحل زهکش  و لایروبی زهکش کپورچال به 
طول 1.7 کیلومتر در محدوده احداث سازه از 

جمله عملیات مهم این پروژه میباشد .

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان گفت: 

خطوط ۱۳2 کیلوولت ارجان- 
دژکوه در استان کهگیلویه و 

بویراحمد برق دار شد

خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
دژکوه  ارجان-  کیلوولت   132 خطوط  گفت: 
ارزش  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  در 
و  احداث  ریال  میلیارد   3450 سرمایه گذاری 

برق دار شده است. 
محمود دشت بزرگ اظهار کرد: عملیات احداث 
شامل  دژکوه  به  ارجان  کیلوولت   132 خطوط 
تامین تجهیزات، عملیات ساختمانی، نصب برج 
و سیمکشی به طول 4۶.5 کیلومتر مدار به اتمام 
رسید و برق دار شده است. وی با بیان اینکه از 
جمله مهم ترین اهداف این پروژه اتصال پست 
برق 132 به 33 کیلوولت دژکوه به شبکه است، 
تصریح کرد: از دیگر اهداف این پروژه می توان 
و  منطقه  در  پایدار  و  مطمئن  برق  تامین  به 
افزایش ظرفیت اطمینان و شبکه برق منطقه ) 

شهرستان های سوق و لنده( اشاره کرد. 
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 
خوزستان، از مهرماه سال 1401 تاکنون 158.5 
هادی  مدار  کیلومتر   57 خط،  مدار  کیلومتر 
بخش  به  فیبرنوری  کیلومتر   109 و  پرظرفیت 
این  نظارت  تحت  شبکه  توزیع  فوق  و  انتقال 
و  کهگیلویه  و  خوزستان  استان   2 در  شرکت 
این  اساس  بر  است.   شده  اضافه  بویراحمد، 
گزارش، در تیرماه سال جاری 3350 میلیارد ریال 
پروژه انتقال و فوق توزیع شرکت برق منطقه ای 
استان  در  رئیس جمهور  حضور  با  خوزستان 

کهگیلویه و بویراحمد افتتاح شد.

بازدید مدیران سازمان برنامه 
و بودجه کشور و مدیرکل دفتر 

بودجه و تامین منابع برق حرارتی 
از نیروگاه رامین اهواز

در بازدیدی که صابری مدیر کل دفتر بودجه 
و  مدیران  بهمراه  حرارتی  برق  منابع  تامین  و 
بودجه  و  ریزی  برنامه  سازمان  کارشناسان 
نیروگاه رامین داشتند ضمن آشنایی  از  کشور 
با چالش های فنی و مالی نیروگاه جهت تولید 
پایدار انرژی برق، روند تامین و تقویت سطح 

بودجه نیروگاه را مورد بررسی قرار دادند. 
سوی  از  گزارشی  ارائه  با  که  بازدید  این  در 
و  مالی  معاونت  و حیدری  مدیرعامل  حافظی 
پشتیبانی نیروگاه رامین همراه بود ، لزوم تقویت 
بودجه سالیانه نیروگاه ، فرسودگی و استهلاک 
بالای تجهیزات ، کاهش سطح تولید بدلیل عدم 
بازسازی و تامین قطعات یدکی، تشدید عملیات 
واحد های  بالای  قدمت  بدلیل  تعمیراتی  های 
مسائل  و  برداری  بهره  چالشهای  تولیدی، 
بر  مالیات  میزان  و همچنین  رفاهی  انگیزشی، 
حقوق نیروی انسانی مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت. گفتگوی مستقیم پرسنل نیروگاه با این 
مدیران و بیان دغدغه ها از دیگر محورهای این 

بازدید یکروزه بود.

مراسم تجلیل از خبرنگاران توسط 
مخابرات منطقه گلستان  

از  تجلیل  مراسم  خبرنگار،  هفته  بمناسبت 
خبرنگاران در مخابرات منطقه گلستان برگزار شد 
.  به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه 
گلستان ، بمناست روز خبرنگار  مراسم تجلیل از 
خبرنگاران برگزار شد . در این نشست صمیمی 
مدیر مخابرات منطقه گلستان ارتباط مطلوب 
مدیران با خبرنگاران  و اصحاب رسانه را جهت 
اطلاع رسانی به جامعه ، بسیار مؤثر دانست 
وگفت : نقدهای سازنده  کمک بزرگی به پیشبرد 
اهداف سازمان خواهد داشت   ولی انتظار هست 
در کنار انتقادات ، پیشنهاد وراهکار های مناسب 
داشته  خبرنگاران  از سوی  را  اصلاح  در جهت 
باشیم .وی ارتقاء سواد رسانه ای توسط مدیران 
را الزامی دانست وافزود :خبرنگاران نیز به سواد 
دیجیتال  و  فناوری  سواد   ، نیازمندند  فناوری 
برای حرفه خبرنگاری ضروری است ولازم است 

خبرنگاران  به آن مسلط باشند .

مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی و مدیر 
این دوره از تور در آیینی که به همین مناسبت در 
محل اداره کل ورزش استان برگزار شد، اظهار کرد: 
تور دوچرخه سواری آذربایجان قدیمی ترین رویداد 
ورزشی بین المللی کشور است و حتی در زمان جنگ 

نیز وقفه ای در برگزاری آن ایجاد نشد.
حبیب ستوده نژاد با بیان اینکه نخستین دوره این 
گرماگرم  در  و  سال 13۶5  در  مسابقات  این  دوره 
جنگ تحمیلی آغاز و برگزار شد، گفت: این تور بین 
المللی 3۶ ساله تنها در 2 سال به دلیل همه گیری 

کرونا برگزار نشد. 
تور  این  برگزاری  تاریخ  تغییر  وی در مورد دلیل 
که همه ساله در مهرماه بود اضافه کرد: با توجه 
و  ماه  مهر  در  چین  آسیایی  بازی های  برگزاری  به 
تقارن این بازی ها با مسابقات و احتمال عدم حضور 
تیم های آسیایی در آن، تصمیم گرفته شد تا تاریخ 
برگزاری آن با موافقت فدراسیون جهانی در شهریور 

ماه باشد.
ستوده نژاد اضافه کرد: این دوره از تور چهارم تا 
نهم شهریور ماه سال جاری و به میزبانی سه استان 
برگزار  اردبیل  و  آذربایجان غربی  آذربایجان شرقی 
می شود و دوچرخه سواران مسیر 890 کیلومتری را 
در ۶ مرحله رکاب خواهند زد. مدیر تور سی و ششم 
با بیان اینکه ورود تیم ها سوم شهریور خواهد بود، 
گفت: تاکنون دو تیم داخلی و 14 تیم خارجی و در 
مجموع 1۶ تیم برای حضور در این دوره از رقابت ها 

اعلام آمادگی کرده اند.
ستوده نژاد اضافه کرد: تیم ملی زیر 23 سال و 
مس سونگون به عنوان تیم های داخلی و تیم هایی 
از کشورهای مالزی، مغولستان، قزاقستان 2 تیم، 
عراق، پرتغال، تایلند 2 تیم، فیلیپین، ژاپن، اندونزی 
2 تیم و تیم های ملی ترکیه و عمان به عنوان تیم های 
خارجی برای حضور در این دوره اعلام آمادگی کرده 
اند. وی افزود: با توجه به اینکه تور دوچرخه سواری 
ایران - آذربایجان نیمه حرفه ایبا درجه 1- 2 است لذا 
تیم هایی که در فدراسیون جهانی ثبت شده اند امکان 

حضور در این رقابت ها را دارند. 
دوچرخه  تور  سه  کرد:  خاطرنشان  نژاد  ستوده 
ارس،   - مرند  تور  شامل  شرقی  آذربایجان  سواری 
بین  اتحادیه  در  آذربایجان   - ایران  تور  و  کندوان 
المللی دوچرخه سواری ثبت شده اند و امسال برای 

شناساندن بهتر تور کندوان، دوچرخه سواران حاضر 
در تور آذربایجان در مرحله نخست در این مسیر 

رکاب می زنند.
مسیر 890 کیلومتری زیر چرخ های رکابزنان

مدیر تور دوچرخه سواری ایران - آذربایجان ساحل 
برگزاری این دوره از تور اشاره کرد و گفت: سی و 
ششمین دوره تور دوچرخه سواری ایران آذربایجان 
برگزار  کیلومتر   890 مسافت  به  و  مرحله   ۶ در 
می شود. ستوده نژاد بیان کرد: در مرحله نخست 
این دوره دوچرخه سواران مسیر تبریز کندوان به 

مسافت 51 کیلومتر رکاب می زنند.
وی بیان کرد: در مرحله دوم این تور که در واقع 
استارت اصلی تور است دوچرخه سواران روز پنجم 
 153.8 مسافت  به  ارومیه  تبریز  مسیر  شهریور 

کیلومتر را رکاب خواهند زد.  ستوده نژاد گفت: در 
این دوره از تور نیز همانند سال های قبل هر یک از 
مراحل ششگانه به نام یکی از شهدا مزین شده است. 
وی ادامه داد: در مرحله سوم دوچرخه سواران پس 
از انتقال به تبریز، در مسیر این شهر تا منطقه آزاد 

ارس به مسافت 148.9 کیلومتر رقابت می کنند. 
وی اضافه کرد: در مرحله چهارم  دوچرخه سواران 
حاضر، مسیر منطقه آزاد ارس تا شبستر به مسافت 

128.3 کیلومتر را کاب می زنند. 
دوباره  نیز  پنجم  مرحله  در  افزود:  نژاد  ستوده 
دوچرخه سواران از شبستر به تبریز ترانسفر شده و 
مسیر این شهر تا اردبیل را به مسافت 211 کیلومتر 

رکاب خواهند زد.
وی بیان کرد: مرحله ششم و پایانی این دوره از تور 

نیز در مسیر 197.9 کیلومتری سرعین - تبریز برگزار 
می شود تا پرونده این دوره از تور نیست بسته شود.

تعیین جایزه 20 هزار یورویی برای این دوره از تور
مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با بیان 
اینکه برای سی و ششمین دوره تور دوچرخه سواری 
ایران - آذربایجان 20 هزار یورو جایزه در نظر گرفته 
شده است گفت: مجموع ارز مورد نیاز برای برگزاری 

این دوره از تور 35 هزار یورو است. 
ستوده نژاد گفت: اعتبار لازم برای دیگر هزینه های 
این تور شامل هزینه های اسکان و اجرایی 70 میلیارد 
ریال است و در مجموع این تور با 100 میلیارد ریال 

برگزار خواهد شد. 
سعی  توانسته ایم  که  جایی  تا  داد:  ادامه  وی 

کرده ایم تا در برگزاری این تور هزینه ها پایین بیاید.

توسط پیشکسوتان مطبوعات و رسانه های ورزشی آذربایجان شرقی انجام شد؛

ونمایی از پوستر تور بین المللی دوچرخه سواری ایران ر
آذربایجان شرقی - فلاح: پوستر و تیزر سی و ششمین دوره تور دوچرخه سواری بین المللی ایران - آذربایجان با حضور اعضای ستاد رونمایی شد.
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مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

مدیرکل آموزش و پرورش کرمانشاه گفت: 2۶ هزار معلم کرمانشاهی در طرح 
رتبه بندی معلمان ثبت وضعیت شدند و اعتراضات معلمان نیز در حال بررسی 
است. سلمان محمدی در نشست هم اندیشی به مناسبت گرامیداشت روز 
خبرنگار که در خانه معلم شهر کرمانشاه برگزار شد با تقدیر از زحمات این قشر، 
اظهار کرد: این قشر باید با قلم خود روحیه امید در جامعه را ایجاد کرده و بر پایه 

حقیقت محوری مسائل را تبیین کنند.
وی با اشاره به اینکه قریب به نیمی از دولت را آموزش و پرورش تشکیل 
می دهد، افزود: در استان کرمانشاه 2۶ هزار معلم متولی تعلیم و تربیت 370 
هزار دانش آموز در مقاطع تحصیلی مختلف بوده که در چهار هزار مدرسه با 15 

هزار کلاس این آموزش صورت می گیرد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه با اشاره به اقدامات اخیر آموزش و 
پرورش، تصریح کرد: نخستین گام سنگین آموزش و پرورش بازگشایی مدارس 
در 14 فروردین 1400 بعد از حدود سه سال تعطیلی بود که روح تازه ای به جامعه 
بخشید و پس از آن اجرای طرح نظام رتبه بندی معلمان برای نخستین بار 
به منظور هدفمند کردن آموزش، ارتقا کیفیت آموزش و ارتقا سطح معیشت 

معلمان تحقق یافت.
محمدی با تاکید بر اینکه آموزش و پرورش فضایی برای تربیت نیروی انسانی 
جامع خواهد بود، ادامه داد: بر همین اساس توجه به معیشت معلمان و 
کارکنان آموزش و پرورش نیز یکی از مسائل مهم این حوزه است که در حدود 

یک سال گذشته حقوق معلمان بر اساس طرح رتبه بندی 2 برابر شده است.

وی تاکید کرد: دولت سیزدهم برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان 42 هزار 
میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته که تاکنون 9۶0 هزار معلم در کشور و 2۶ هزار 
معلم در استان کرمانشاه در طرح رتبه بندی ثبت وضعیت شده اند و اعتراضات 

ثبت شده در این طرح نیز در حال بررسی هستند.
تأثیر  خصوص  در  همچنین  کرمانشاه  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
قطعی امتحانات نهایی در کنکور، گفت: امسال برای نخستین بار تأثیر معدل 
نهایی دانش آموزان پایه دوازدهم برای آزمون کنکور به 40 درصد رسید که این 
مسئله توجه به امتحانات نهایی را افزایش می دهد که بر این اساس 30 هزار 
امتحانی  پاسخ برگ  با 300 هزار  نهایی سال جاری  امتحانات  دانش آموز در 

شرکت داشتند.
محمدی اضافه کرد: تصحیح برکه امتحانات نهایی به منظور برقراری عدالت 
آموزی در کشور به صورت الکترونیکی صورت گرفت که بر این اساس پاسخ 
برگ های امتحانی بدون هیچ گونه هویت در بین حوزه های مختلف تصحیح 
اوراق در سراسر کشور برای تصحیح توزیع شد و علاوه بر استاندار بودن سطح 

امتحانات از سوالات و نحوه تصحیح استانداردی نیز برخوردار بود.
مصاحبه 1800 معلم برای جذب در آموزش و پرورش کرمانشاه

وی در ادامه با اشاره به شیوه جدید جذب معلمان، عنوان کرد: در مرحله 
نخست 800 نفر معلم برای پایه ابتدایی و استثنایی و ۶00 نفر برای متوسطه های 
اول و دوم مورد مصاحبه قرار گرفته و در ادامه این روند در رشته پرورشی 400 
نفر ظرفیت پذیرش خواهیم داشت که به همراه نیروهای خدماتی متعاقباً اعلام 

وضعیت خواهند شد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه مطرح کرد: 1۶ گروه ارزیاب تشکیل 
شده که این گروه ها از صبح روز مصاحبه تا ساعت 14 از ۶ نفر مصاحبه خواهند 
داشت اما سوالات مصاحبه تا 10 دقیقه پیش از شروع جلسه محرمانه خواهد 
بود. محمدی در ادامه به افزایش 2 برابری سرانه ورزش در استان کرمانشاه اشاره 
کرد و افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون حدود 34 زمین چمن مصنوعی در 34 
مدرسه، هشت سالن ورزشی، 12 کلاس درس تربیت بدنی به مبلغ 50 میلیارد 

تومان در قالب طرح شهید سلیمانی احداث شده است.
دریافت وجه هنگام ثبت نام دانش آموزان ممنوع است

وی همچنین در مورد شهریه مدارس در استان کرمانشاه، متذکر شد: هیچ 
یک از مدارس دولتی در زمان ثبت نام و یا تحویل کارنامه حق دریافت وجه از 
اولیا را نخواهند داشت و تنها در صورت مشارکت داوطلبانه می توان از کمک اولیا 
استفاده کرد همچنین دریافت شهریه های مدارس خاص نیز بر اساس خدمات 

ارائه شده میزان شهریه خود را به طور مصوب باید در سایت بارگذاری شود.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه تاکید کرد: مدارس هیئت امنایی 
نیز امسال با هدف برقراری محورهای قرارگاه عدالت آموزشی و تربیتی در راستای 
برپایی قرارگاه برای مناطق محروم فعالیت خواهند داشت و هیئت امنای هر 
مدرسه بر اساس وضعیت هر محله میزان شهریه دانش آموزان را مشخص 
خواهند کرد. محمدی در ادامه با اشاره به طرح جدید اعلام شده برای دانش 
آموزان پایه اول متولد مهر ماه، تصریح کرد: این طرح در صورتی که مدارس 

آخرین  طبق  اما  بود  شده  فراهم  آموزان  دانش  برای  باشند  داشته  ظرفیت 
دستور العمل وزارتخانه فعلاً ممنوع شده و تنها برای افرادی که متولد مهر ماه 
بوده و سال گذشته دوره پیش دبستانی را گذرانده اند در شهریور ماه تعیین 
تصمیم گیری می شود. وی در پایان یادآور شد: اسامی کودکان ۶ سال که متولد 
مهر ماه هستند جمع آوری شده و تنها برای دانش آموزان مهرماهی که پیش 
دبستانی را سال گذشته گذرانده باشند امکان ثبت نام فراهم خواهد شد و این 

طرح در سال های آینده منقضی است.

مدیرکل آموزش و پرورش کرمانشاه خبر داد
برررسی ۳۰۰ هزار برگ امتحانی امتحانات نهایی

علت  اصلی ترین  گفت:  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل   
رسوب کالا در بنادر مشکلات اسنادی است. بیش از 70 درصد از 

ظرفیت نگهداری کانتینر در بندر شهید رجایی تکمیل شده است.
حسین عباس نژاد در نشستی با خبرنگاران در تشریح آخرین 
وضعیت موجودی کالاها در بندر شهیدرجایی، این بندر را یکی از 
مهم ترین بنادر تجاری کشور توصیف کرد که نقش مهمی در ورود 

و خروج کالا و کانتینر از کشور را برعهده دارد.
بنادر کشور محل دپوی کالا نیست

وی با بیان اینکه بنادر کشور محل دپوی کالا نیست و افزایش روند 
تخلیه و بارگیری در بنادر نیازمند آن است تا صاحبان کالا در انجام 
فرآیندهای مربوط به خروج کالای خود از بنادر تسریع کنند، افزود: 
از طرفی در روند ترخیص کالا نیز چندین ارگان، نهاد و سازمان 
دولتی و غیردولتی تأثیرگذار هستند و ضروری است تا صاحبان 
کالاهای کانتینری هر چه سریع تر نسبت به انجام تشریفات گمرکی 
و تکمیل اسناد مورد نیاز سایر ارگان ها جهت خروج کانتینرهای خود 
از بندر شهیدرجایی اقدام کنند تا در روند پذیرش سایر کانتینرهای 

ورودی به بندر، خللی ایجاد نشود.
 1402 سال  نخست  چهارماهه  عملکرد  خصوص  در  وی 
و  تخلیه  بخش  کرد: عملکردبندر در  اعلام  بندر شهیدرجایی نیز 
بارگیری کانتینری طی مدت مذکور معادل 705 هزار TEU بوده 

که با رشد 10 درصدی نسبت به مدت مشابه سال 1401 همراه بوده 
است. به گفته مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان، در حال 
حاضر موجودیک کانتینر در بندر شهید رجایی معادل 102 هزار 
TEU بوده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته شاهد افزایش 43 
درصدی موجودی کانتینر در بندر شهید رجایی هستیم. وی اظهار 
داشت: این بدان معناست که نسبت ورود کالا به بندر شهید رجایی 
از نسبت خروج کالا از بندر بیشتر شده و لذا از صاحبان کالای 
کانتینری تقاضا داریم تا در اسرع وقت نسبت به رفع مشکلات 

اسنادی کانتینرهای خود اقدام و کالاها را از بندر خارج کنند.
وضعیت ظرفیت نگهداری کانتینر در بندر شهید رجایی

عباس نژاد با اشاره به اینکه در حال حاضر بیش از 70 درصد از 
ظرفیت نگهداری کانتینر در بندر شهید رجایی تکمیل شده است، 
اضافه کرد: این موضوع بروز مشکلاتی همچون کندی در عملیات 
تخلیه و بارگیری کانتینرها، افزایش زمان انتظار کشتی ها، رسوب کالا 
و همچنین عدم تحویل به موقع کالا به بازارهای هدف را به همراه 

خواهد داشت.
وی ادامه داد: با توجه به افزایش موجودی کالا در بندر شهید 
رجایی، اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان برنامه ریزی کرده 
تا با حضور متولیان امر نسبت به احصاء چالش ها و متعاقب آن با 
برنامه ریزی و ارائه راهکارهای اجرایی نسبت به رفع موانع و تسهیل 

در مسیر خروج کالاها به بازارهای هدف اقدام شود.
مشکلات اصلی و مهم در رسوب کالا

به گفته مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان پس از برگزاری 
جلسات مشترک با انجمن پایه داران بنادر ایران، سازمان صمت، 
نمایندگان  گمرک شهیدرجایی،  گمرکی،  امور  کارگزاران  اتحادیه 
و  مهمترین  کالا،  عمده  صاحبان  و  هرمزگان  استان  استانداری 
اصلی ترین مشکلاتی که استمرار آن رسوب کالا را در پی خواهد 
داشت، اعلام شد. عباس نژاد افزود: از مهمترین مشکلات عنوان 
شده توسط صاحبان عمده کالا در جلسات مشترک، عدم تکمیل 

اسناد مورد نیاز جهت ترخیص کانتینرهای خود بود.
وی با اشاره به اینکه عدم ارتباط و تبادل اطلاعات الکترونیکی دقیق 
بین گمرک و سازمان بنادر و دریانوردی از دیگر مشکلات مهم به 
شمار می رود، اظهار داشت: مقرون به صرفه بودن نگهداری کالا و 
کانتینر در محوطه های بندر شهیدرجایی نسبت به انبارهای بیرون 
از بندر به دلیل پایین بودن هزینه های انبارداری کالا در بندر از 

مشکلات مهمی دیگری است که باید به آن اشاره کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان در مورد اقدامات مهم صورت 
گرفته در راستای رفع مشکلات مربوطه، اعلام کرد: برگزاری جلسات 
متعدد با شرکت های پورت اپراتور و پایانه داران بندری، طرح مسائل 
و مشکلات مربوط به ماندگاری کالا و کانتینر در بندر در حضور 
نماینده استاندار هرمزگان، نشست کارشناسی با انجمن پایانه داران 

ایران و اداره کل راهداری استان بخشی از این اقدامات است.
و  استانداری  ترافیک  کمیته  در  مشارکت  عباس نژاد،  گفته  به 
یک  پایه  راننده  کمبود  به  مربوط  چالش های  و  مشکلات  اعلام 
با حضور  برگزاری جلسه مشترک  پیشنهادی،  راهکارهای  ارائه  و 
مدیران امور اقتصادی استانداری هرمزگان و تمامی متولیان دخیل 
در ورود و ترخیص کالا، برگزاری جلسات متعدد با صاحبان عمده 
کالا با هدف احصاء مشکلات و الزام تمامی شرکت های فعال در 
بندر شهید رجایی به استفاده از همه ظرفیت های سخت افزاری، 
نرم افزاری، پرسنلی و تجهیزاتی جهت تسریع در فرآیِند انتقال و 

خروج کالاها، از دیگر اقدامات مهم صورت گرفته است.
نظر  به  اینکه  به  اشاره  با  و دریانوردی هرمزگان  بنادر  مدیرکل 
می رسد برخی از صاحبان کالا به دلیل نرخ پایین تعرفه نگهداری کالا 
در بنادر، ترجیح می دهند تا کالاهای خود را در بنادر نگه دارند، خاطر 
نشان کرد: باید تعرفه نگهداری کالا در بنادر متناسب سازی شود چرا 
که برخی صاحبان کالا با توجه به پایین بودن تعرفه نگهداری، اقدام 
به ترخیص کالا نمی کنند که این رویه به طور حتم نیازمند اصلاح 
است و بهتر است تا در خصوص نرخ فعلی تعرفه های نگهداری کالا 

در بنادر تجدید نظر شود.

اصلی ترین علت رسوب کالا در بنادر مشکلات اسنادی است


